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Hierbij de eerste nieuwsbrief van het project duurmelken.  
Deze nieuwsbrief is bedoeld om de direct betrokkenen op de hoogte te houden van de stand van 
zaken en zal geregeld via de e-mail worden toegezonden. 
 
 
Na de bezoekronde aan de veevoederindustrie van eind vorig jaar zijn er de eerste selecties gemaakt 
van geschikte geitenbedrijven. ABCTA heeft echter in hun bestand geen geitenhouders gevonden die 
aan de globale criteria voldoen (melkcontrole en duurmelken). Zij hebben mij dit gisteren meegedeeld 
en hebben aangegeven dan ook af te moeten zien van verdere deelname in het project. Ik vind dat 
jammer omdat ik het graag zo breed mogelijk had gehouden, maar als zij geen inbreng hebben via 
geitenhouders wordt het ook een onevenwichtige inbreng vanuit de veevoederindustrie. 
Ik heb hun wel gevraagd de herziening van het besluit van het PDV-bestuur te ondersteunen. Dit hebben zij 
toegezegd, omdat zij het project Duurmelken nuttig vinden, ook al doen ze niet mee. 
Ik wil dit ook nog graag even weer bij jullie onder de aandacht brengen,  omdat de mogelijke herziening van 
dit besluit op korte termijn bekend moet zijn vanwege de invloed op het aantal bedrijven. Het zou erg handig 
zijn als we hier helderheid over hebben ten tijde van de vergadering. 
 
 
 


